

**TABLE OF CONTENTS****目 录****Study on Chemical Constituents of *Valeriana fauriei* Briq. in Jilin Province  
(吉林省北缬草的化学成分研究)**

Z. W. ZHAO..... 99

**Research Progress of Bioremediation on Heavy Metal Contaminated Soil  
(重金属污染土壤的生物修复技术研究进展)**

Y. C. GAO, Q. LIAO, A. J. LIU..... 106

**Relationship between Polycystic Ovary Syndrome and Hyperuricemia  
(多囊卵巢综合征与高尿酸血症的关系)**

R. R. SUN, J. SHEN..... 113

**Well Type and Well Pattern Identification and Parameters Optimization Research in Complex  
Fault Block Condensate Oil and Gas Zone A  
(复杂断块凝析气-油层 A 区井型井网确定及参数优化研究)**

Y. X. GUO, S. Y. HAO, C. Q. ZHOU, M. Z. LI..... 120

**Metabonomics Analysis of Myocardial Injury Induced by Selenium Deficiency in Chicken  
(鸡缺硒心肌损伤代谢组学分析)**

W. LIU, H. D. YAO, W. C. ZHAO, M. SUN, S. W. XU..... 126

**Modeling of Penetration Depth of Low Speed Projectile  
(低速弹体侵彻深度的建模)**

B. ZHAO, X. N. FU..... 137

**The Adhibition of Histogram in Well Logging Curve Standardizing  
(基于直方图法测井曲线标准化的可行性分析)**

M. TIAN, Z. D. LI, X. Q. HU, L. S. ZHANG..... 144

**An Experiment on Evaporation Efficiency Improvement of Concentrated Saltwater  
(提高浓盐水蒸发效率的试验)**

Z. Y. XUE..... 150

**The Earth System Science Theory Guiding Role in Mineral Exploration—Take the  
Sandaowanzi Gold Deposit Exploration as an Example  
(地球系统科学理论在矿产勘查中的指导作用—以三道湾子金矿勘查为例)**

Y. P. CAO, J. LV..... 156

**Study on Oil and Gas Well Productivity Model of Deep Sea Oil and Gas Reservoir  
(深海油气藏油气井产能模型研究)**

Y. X. GUO, S. Y. HAO, C. Q. ZHOU, M. Z. LI..... 165

**Discussion on the Gas Production Area of Xujiahe Formation in West Sichuan Depression  
(川西坳陷须家河组气藏产层域探讨)**

L. XIONG, B. LI, L. HE, L. P. LIU.....172

**Advances in HIV Protein Ontology  
(HIV 蛋白本体研究进展)**

L. W. ZHANG, H. CHEN.....185

**Analysis of Shear Stress Concentration of Slip System for Nickel-Based Single Crystal Superalloys  
(镍基单晶高温合金滑移系剪应力集中分析)**

W. C. SUN.....190

**Identification and Sequence Analysis of a Calmodulin-Binding Protein Gene from *Citrus Grandis* var. *Shatinyu* Hort  
(沙田柚钙调素结合蛋白(CaMBP)基因的鉴定与序列分析)**

Q. LUO, H. N. TAN, S. L. HUANG, H. Y. LIU, X. M. QIN.....203

**Summary of Natural Gas Hydrate Exploitation Technology  
(天然气水合物开采技术综述)**

C. X. SUN, M. Y. LI.....211

**Advances of Secondary Metabolites and Their Antitumor Activities of Endophytic Fungi from *Ginkgo biloba*  
(银杏内生真菌次级代谢产物及抗肿瘤活性研究进展)**

H. Y. WU, H. B. LU, T. WANG, Y. J. YUAN, S. LIU, Q. HE.....218

**Study on Shale Resources Potential of Xujiahe Formation in Central Sichuan Basin  
(川中地区须家河组泥页岩资源潜力评价)**

D. D. LIU, X. F. WANG, D. L. SONG, Q. LIANG, D. C. REN, S. Y. HE.....223

**The Research on Inversion Prediction Reconstruction of Member 1 of Quan Group in M Area  
in Southern of Songliao Basin  
(松辽盆地南部 M 地区泉一段重构反演预测研究)**

S. Y. CHEN, T. LING.....230

**Dynamic Changes of Soil Active Organic Carbon Pool under Different Forest Vegetations  
in Mt.Lushan  
(庐山不同森林植被下土壤活性有机碳的季节变化)**

S. FENG, F. Z. YU, Y. W. ZHU, Y. L. TU, S. Y. XING, Z. L. CAI.....239

**Fission Track Dating Method and Its Application to the Study of Orogenic Belt  
(裂变径迹法测年概述及其在造山带研究中的应用)**

C. G. FU.....246